
KS Stari Vodmat
Na vrsto moraft čakati tudl po več ur - Delegacija krajevne

skupnosti Stari Vodmat za zbor krajevnih skupnosti občine Ljubljana
Center je pri obravnavi skupščinskih materialov za 24. sejo zbora
posvetila velik del svoje razprave zdravstveni problematiki v Ljub-
ijani. Med drugim meni, da bi bilo potrebno analizirati zdravstveno
varstvo v obsegu vseh Ijubljanskih občin, saj je zaradi prepletenosti
zdravstvene mreže področje samo ene občine preozko. Nadalje
menijo, da bi se moral spremeniti odnos bolnik-zdravnik, zlasti so
akutni primeri prepočasi obravnavani. Bolnik čaka tu tudi po več ur
do dokončnega pregleda. Prav tako je težko dobiti zdravnika na
dom, zlasti z urgentne službe. Klicati je potrebno rešilca, toda zopet
manjka napotnica, ki pa jolahko napiše samo zdravnik. Govora je
bilo tudi o nagrajevanju zdravstvenega kadra, ki je vse prej kot
stimulativno. V poročilu pogrešajo še analizo kadrovskega sestava in
profilov zaposlenih.

• * •

Uspela akcija - Brez velikih obširnih razprav in dolgih sestankov
so akcije Rdečega križa Stari Vodmat vedno uspešne. Tako je bilo
tudi pri zadnji akciji zbiranja obleke in obutve. Pri tem je sodelovalo
22 aktivistk Rdečega križa, 50 učencev šole dr. Jožeta Potrča, 6
tabornikov, 3 krajani s svojimi avtomobili ter vsi krajani, ki so daro-
vali obleko in obutev. Ta dan je bilo zbranega prek 900 kg raznega
blaga.

• * *

ProbJemska konferenca - mladlna na Starem Vodmatu - Sekre-
tarja osnovnih organizacij ZKS Starega Vodmata Mara Fabjančič in
Marjan Kavčnik sta 28. maja sklicala problemsko konferenco o
organiziranosti in delu osnovne organizacije Zveze socialistične
mladine na Vodmatu. Uvodoma je član predsedstva OO ZSMS Stari
Vodmat Tomaž Ravnikar podal poročilo o delu mladinske organiza-
cije ter nakazal vrsto problemov, s katerimi se srečujejo. Razprav-
Ijalci Mara Fabjančič, Tedi Mohar, Milan Simič, Boris Jager, Franc
Stok, Lojze Žužek, Stane Majcen, Denis Žust, Jogan, Igor, Tomšič,
Franci Kumar in Melita Čampa pa o naši mladini, ki je vse premalo
vključena v družbena dogajanja na Vodmatu. Kritičnih pripomb je
bilo veliko, pa tudi koristnih predlogov za izboljšanje skupnega dela.
Brezplodno kritizerstvo ne vodl nikamor in merilo vsake organizacije
je le delo in rezultati zlasti v sedanjih težkih razmerah, ko moramo
hitro, samoiniciativno in ustvarjalno reagirati na pobudo svojega
lastnega okolja.

Nadalje so razpravljali o vključevanju mladine v športno in kul-
turno dejavnost na Starem Vodmatu, vključevanje v Športno-rekrea-
cijsko društvo Stari Vodmat, vključevanju mladih po končani
osnovni šoli v vrste mladinske oranizacije Vodmata, delu mentorjev
in organizacije aktivnosti, ki mlade zanima in jih pritegne kot n. pr.
glasba, ples ter razna zanimiva predavanja. Za poživitev dela mtadin-
ske organizacije na Starem Vodmatu je v prihodnje potrebno, da
aktivno sodelujejo vse družbenopolitične organizacije in društva,
prvenstveno pa se mora zavzeti krajevna konferenca SZDL kot naj-
višja družbenopolitična organizacija Le ta bo morala dosledno delo-
vanje socialistične mladine Starega Vodmata vzpodbujati in nuditi
ustrezno pomoč ter voditi tako kadrovsko politiko, da bo v delo
organizacij in organov krajevne skupnosti vključevala čimvečje šte-
vilo mladih, sposobnih ter delavoljnih mladincev.

• * •

Iziet ns Gorenjsko - Združenje borcev NOV in Društvo upokojen-
cev Starega Vodmata bosta v soboto. 9. junija 1984. priredila izlet na
Gorenjsko V pestrem programu bodo prisostvovali republiški pro-
stavi internirancev na Ljubelju. si ogledali Tržič, Orago in Begunje,
kjer so pokopane žrtve fašističnega nasilja. Obiskali bodo tudi
rojstno hišo našega veiikega pesnika Franceta Prešerna.
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